



PEJABAT BURSAR

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA
SEBUT HARGA MEMBEKAL PERABOT DAN KELENGKAPAN BILIK PERSIDANGAN
EKSEKUTIF DI GALERI 2, FAKULTI KEJURUTERAAN, UNIVERSITI PUTRA MALAYSIA,
SERDANG, SELANGOR-SH57/2018(10801)

Dokumen Tawaran Harga boleh diperolehi waktu pejabat di Kaunter Pejabat Bursar II, Bahagian Perolehan dan Pengurusan Aset, Bangunan Canselori Putra, Universiti Putra Malaysia. Sampul Sebut Harga berharga RM 50.00.

Petender diwajibkan menghadiri lawatan tapak pada :

Tarikh : 06/07/2018 (JUMAAT)

Masa : 10.00 PAGI

Tempat : GALERI 2, FAKULTI KEJURUTERAAN, UPM, SERDANG, SELANGOR
(HANYA PENAMA DI DALAM SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT YANG BOLEH
MENGHADIRI TAKLIMAT DAN TIDAK BOLEH MEWAKILKAN PEGAWAI SELAIN DARIPADA
PENAMA YANG DIBENARKAN DALAM SIJIL.)

*Hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA, UPKJ atau bagi pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan, hanya penama di Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau taklimat sebut harga dan tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama yang dibenarkan dalam sijil.

Petender hendaklah menunjukkan **Salinan Sijil Kementerian Kewangan Malaysia (020101 DAN 221401)** serta memberi **satu salinan fotostat sijil** tersebut kepada pihak Pejabat Bursar sebelum dibenarkan membeli Dokumen Tawaran Sebutharga tersebut.

Syarikat yang berdaftar dengan Jabatan Kastam Diraja Malaysia hendaklah mengemukakan harga tawaran dengan mengambilkira kadar Cukai Barang dan Perkhidmatan (CBP/GST).

Tawaran hendaklah sampai dan dimasukkan dalam peti tender no. 4 pada atau sebelum **17/07/2018 (SELASA)** jam 12.00 tengahari.

DOKUMEN TAWARAN BOLEH DIBELI SELEPAS LAWATAN TAPAK DIADAKAN DAN SEBUT HARGA INI TERBUKA KEPADA PETENDER YANG BERDAFTAR DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA SEBAGAI PANEL KONTRAK PUSAT DI WILAYAH PERSEKUTUAN KUALA LUMPUR, PUTRAJAYA DAN SELANGOR SAHAJA

Tarikh Iklan : 03/07/2018 (SELASA)

Nama Pentadbir : EN. MOHD ASWAD BIN ABDUL RAHMAN : 03-8946 6452